
Gerçekten Haber Verir

14 Haziran 2023 ÇARŞAMBA YIL: 18 SAYI: 5187 FİYATI: 5 TL

AnaHaber
Gazetesi

@anahaber
afyon

@anahaber
afyon

@karahisartv
@karahisar medya

ELMAS KAMA

DENGE ...

2’DE2’DE

AK Parti Milletin yanında
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri İbrahim Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan önceki gün

Sandıklı ilçesinde düzenlenen teşekkür programına katıldı. Milletvekilleri Yurdunuseven ve Arslan
14 – 28 Mayıs seçimlerinde yoğun bir mesai harcayan Sandıklı teşkilatına teşekkür etti.

14-28 Mayıs seçimlerinin ardından
yoğun bir süreç geçiren AK Parti teşki-
latları seçimin akabinde de bir araya
gelerek seçim sürecinde yaşanan
aksaklıkları bir sonraki seçimde yaşa-
mamak adına istişare ediyor. Bu kap-
samda AK Parti Sandıklı İlçe Başkanı
Osman Işık seçim boyunca yoğun bir
performans sergileyen ilçe teşkilatı için
teşekkür programı düzenledi.
Programa AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekilleri İbrahim Yurdunuseven
ve Hasan Arslan ile birlikte İlçe Başkanı
Osman Işık, Belediye Başkanı Mustafa
Çöl, İl Genel Meclis Üyeleri Ahmet
Mahmut Saylık, Mevlüt Özaydın ve
İbrahim Kaynak ile birlikte çok sayıda
partili katıldı.

KARŞIMIZDA KOCAMAN
BİR AİLEMİZ VAR

Burada bir konuşma yapan AK Parti
Sandıklı ilçe başkanı Osman Işık,
“Uzun yıllardan beri yaşadığımız vekil

özlemi bugün sona erdi” diyerek söz-
lerine şöyle devam etti; “Bizim
arkamızda burada programımıza
katılan karşımdaki bu kocaman aile
var. Her birinize teşekkürü bir borç

biliyorum. Birileri deva diye çıktı,
kıymetli vatandaşlarımız kimin deva
olacağını çok iyi biliyor. Birileri gelecek
vaat ederek çıktı. Vatandaşımız gele-
ceğini kimin çizeceğini çok iyi biliyor.

Birileri tarih yazacağız diye çıktılar,
isimleri tarihin tozlu raflarına
yazdırdılar. Birileri bahar gelecek dedi
ama ne hikmetse onlara hala bahar
gelmedi” dedi. >>8’DE
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Afyon polisinden
‘Huzur-3’ denetimi
Afyonkarahisar’da polis tarafından ‘Huzur-3’ uygu-
laması çerçevesinde gerçekleştirilen asayiş ve trafik
denetiminde kurallara uymayan 11 araç sürücüsüne
64 bin 887 TL cezai işlem uygulandı.>>3’TE

Sel suları yaklaşık
1 metre yükseldi

Afyonkarahisar'da sel baskını yaşanan bir
köyde suların yüksekliği zaman zaman 1
metreye yaklaşırken, azgın suların bir
esnafın dükkanının önündeki buzdolabı ve
çamaşır makinesinden oluşan beyaz eşyaları
önüne katıp sürükleyerek götürdüğü anlar
ise güvenlik kameralarına yansıdı.>>3’TE

Kurtuluş Savaşı’ndan
kalma el bombası bulundu
Afyonkarahisar’da arazide hayvan otla-
tan bir adam Kurtuluş Savaşı’ndan
kaldığı değerlendirilen el bombası buldu.
Bomba daha sonra jandarma tarafından
güvenli bir şekilde imha edildi.>>3’TE

Güreşçi kızların
milli takım başarısı
Afyonkarahisar Taşoluk Belediyespor
Kulübü Niğde'de yapılan U-15 Kadınlar
Türkiye Şampiyonası'na 8 sporcu ile katı-
lırken, sporculardan 4'ü derece alırken 4'ü
de milli takıma davet edildi. >>7’DE

Öğretmen Yazarlar
Kitap Fuarı’nın ilki
Hocalar’da açıldı

Afyonkarahisar Hocalar İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü tarafından
yürütülen ‘Yazarım Öğretmenim
Projesi’ çerçevesinde Öğretmen
Yazarlar Kitap Fuarı’nın ilki Hocalar
ilçesinde gerçekleştirildi. >>5’TE

Şehit ailelerinden
Taytak’a teşekkür plaketi

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve Yetimleri
Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail
Kumartaşlı, yönetimi ve şehit babalarını Gazi
Meclis’te misafir etti.>>4’TE

Türk Doğaltaş ihracatçıları
Çin’de hedef büyüttü

Türkiye’nin ihracat-
ta yıldız sektörlerin-
den olan 2022 yılın-
da 2,2 milyar dolar-
lık ihracat perfor-
mansı ortaya koyan
Türk doğal taş sek-
törü, en büyük ikinci
ihraç pazarı Çinli alı-
cılarla 4 yıllık aranın
ardından bir araya
geldi. >>4’TE

Yatırımlar değerlendirildi
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Afyonkarahisar Valisi Doç.
Dr.Kübra Güran Yiğitbaşı’nı makamında ziyaret etti. Ziyarette
şehre yapılan yatırımlar ve çalışmalar değerlendirildi. >>4’TE

İşlek’e yeni görevİşlek’e yeni görev
Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği
(MÜSİAD) Afyonkarahisar Şube Başkanı
Ercan İşlek, MÜSİAD Yüksek İstişare
Kurulu Üyeliğine getirildi. >>4’TE
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Hayatımızın her alanında zıtlıklardan gelen
bir denge bulunmaktadır. Gece-gündüz,
siyah-beyaz, soğuk-sıcak iyi ve kötü gibi.
Eril ve dişil enerjiler de hem birbirini
harekete geçiren hem de varoluşun temel
maddesini oluşturan zıt kutuplardır.

******
Eril ve dişil enerji cinsiyetle ilgili değildir. Yani
eril enerji erkeklik, dişil enerji de kadınlık
demek değildir. Kadın-erkek hepimizin
içinde hem dişil hem de eril enerji vardır.
Hatta canlı cansız herşeyin içinde vardır.

******
Aynı zamanda hem eril, hem de dişil ener-
jinin pozitif ve negatif yönleri vardır. Her iki
enerji için de pozitif yönleri beslememiz, bizi
dengede tutar. Güçlü pozitif yönleri cilala-
mak, negatif yönleri törpülemek daha den-
geli ve sağlıklı olmamızı sağlar. Dengesizlik,
hem bizim için, hem de bütün için olumsuz
sonuçlar doğurur.

******
Eril-dişil, Rahman-rahim, ying-yang, 
(+) – (-) Ne isim verilirse verilsin,
Bu evrensel enerjinin etkileri nelerdir? 
Neleri yönetir?
Neden var?
Herkeste aynı miktarda mı?
Herkeste aynı şekilde mi işliyor?
Bu evrensel enerjiye, hepimiz sahibiz.
Kaynaktan gelen enerji, yaradan enerjisi,
serbest enerji. Adına ne dersek diyelim
doğada sentez bir enerji var.

******
Bedenimiz bu enerjiyi çekiyor.
Hücrelerimizin bozulmaması için dağıtacak
kanallara ihtiyaç duyuyoruz.Eril ve dişil ener-
jinin insanda nasıl oluştuğunu basitçe anlat-
acak olursak; eğer kök çakramız çalışmıyor-
sa, eksideyse sakral çakra (2. Çakra) devr-
eye girdiğinde üretiyor. Kalp çakrası (4.
Çakra) seviyor. Üçüncü göz çakrası (6.
Çakra) seziyor.

******
Çift sayılı çakralar dişil enerjiye ait ve his,
duygu, görü, sezi, ruhani bağ, düşünme
gücü gibi alanlarda çalışıyor. Eğer kök çakra
eksideyse dişil enerjiye ait çift sayılı
çakralar, daha çok enerji almaya başlıyor.

******
Katalizörler vücudumuza değdikten sonra,
bulunduğu çakra nasıl bir enerji akışıyla
çalışıyorsa, o potansiyeli açığa çıkarır.
Çakra ne kadar çok çalışıyorsa, eril ve dişil
olarak bir katalizöre dönüşür ve dışarı atılır.
Eril enerji Güneş – gündüz
Dişil enerji  Ay – gece
Biri diğerinden daha baskın ya da daha
gerekli değildir. Denge önemlidir. Böylece
enerji, dişil-eril, çakralar ve çalışma düzen-
lerine basitçe bir göz attık.

******
Takip eden yazılarımda nasıl pozitif ve
dengede kalarak enerjimizi olumlu kullan-
abileceğimiz konularında rehberliğe devam
edeceğim. Birlikte potansiyelimizi ortaya
çıkaralım, kendimizin ve bütünün hayrına
yapabileceklerimizi keşfedelim.
MYSAMLENUMEROLOG
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En çok kitap okuyan
öğrencilere hediye 

Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, “Arkadaşımla
Oku Yorum” isimli kitap okuma etkinliğinin kapanış programına

katılarak en çok kitap okuyan öğrencilere hediye takdim etti. 

İl Milli Eğitim Müdürlüğü AR-GE Birimi tarafın-
dan düzenlenen ‘Etkileşimli Kitap Okuma’ pro-
jesi kapsamında “Arkadaşımla Oku Yorum”

isimli kitap okuma faaliyetinin kapanış programı
gerçekleştirildi. İl Müdürlüğü Konferans Salonunda
gerçekleştirilen projeye, Nisan – Mayıs aylarını
içeren iki aylık süreçte Hoca Ahmet Yesevi İlkokulu,
Kocatepe İlkokulu ve Selçuklu İlkokulu 2., 3. ve 4.
Sınıf öğrencileri arasında toplamda 2 bin 260 öğren-
ci katıldı. Bu proje ile öğrencilerin bireysel kitap
okuma yöntemlerinin dışında arkadaşıyla birlikte
etkileşim halinde birbirlerini destekleyici ve
geliştirici nitelikte okumaya teşvik etmek
amaçlanıyor. Düzenlenen programda öğrencilerin
kitap okuma süreçlerini, ailelerinin projeyle ilgili
görüşlerini anlattıkları, öğrencilerin kitabını diğer
arkadaşlarıyla paylaşımlarının ve yorumlamalarının
okuma, dinleme, konuşma ve yazma becerilerine
yönelik geliştirdikleri olumlu davranışları içeren
video gösterimi izlendi. Takım halinde yarışarak en
çok kitap okuyan öğrencilere ödülleri, İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci tarafından verildi.
>>MEVLÜT TINAS

Baba çocuk kampı ertelendi 
Afyonkarahisar Valiliği ve Afyonkarahisar Belediyesi işbirliğinde bu hafta sonu
yapılması planlanan “Baba-Çocuk Kampı” hava koşulları nedeniyle ertelendi. 

Afyon Motor Sporları Merkezinde 7-8-9 Temmuz
2023 tarihlerinde yapılması kararlaştırılan Baba
Çocuk Kampı için şimdiye kadar kayıt yaptıranların
hakkı saklı kalacak. Baba-çocuk ilişkisini
güçlendirmek, aileler arası sosyal ilişkilerin ve

dostlukların pekişmesi amacı ile düzenlenecek etkin-
likler 7-8-9 Temmuz’da düzenlenecek.
Organizasyon kapsamında Frizbi, Survivor, Kule,
Bataklı, Arşimet, Ben Bilirim, Tangram, Saka, Düz
Taban, Kanal, Rota ve Nostaljik oyunların yanı sıra

tiyatro, sinema ve gezi etkinlikleri de yapılacak.
“Baba-Çocuk Kampı” için kayıtlar www.anmot.org
sitesi üzerinden alınacak. Kamp kayıt ücretleri
AFAD ve KIZILAY aracılığıyla depremzedelere
yardım amacıyla kullanılacak. >>TUĞRUL ŞAHİN 
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Afyonkarahisar’da Yüksek Öğretim Kurumlarına geçiş sınavlarına 
hazırlık süreçleri değerlendirme toplantısına düzenlendi. Toplantıda

gerçekleştirilecek olan YKS’de öğrencilerin başarılarının 
arttırılmasına yönelik fikir  alışverişinde bulunuldu. 

İl Milli Eğitim Müdürlüğü Konferans Salonunda
Müdür Sünnetci Başkanlığında gerçekleştirilen
toplantıya Müdür Yardımcıları Mevlüt Çınar ve

Fatih Akçil, Şube Müdürleri ve YKS sınavına girecek
öğrencisi olan okul müdürleri katıldı. Toplantıda YKS
sınavında Afyonkarahisar’ın başarısının artması için
öğrencilere nasıl bir motivasyon sağlanacağı, son haf-
tanın nasıl değerlendirileceği konusunda fikir alışver-
işinde bulunuldu. Müdür Sünnetci toplantıda yaptığı
konuşmada; “Sınav giriş belgenizi ve kimlik belgenizi
mutlaka kontrol ediniz. Sınavdan 1 saat önce sınava
gireceğiniz binada bulununuz. Sınav süresine kadar

yaşam düzenini değiştirmeyiniz. Sınavdan bir iki gün
önce sınava gireceğiniz binanın konumunu giderek
yerinde görünüz. Bilmek insana güven verir. AYT
sınavında kendi alanın ile ilgili sorulardan başla.
Mezuna bırakmayı düşünme. O sene bu sene. Kendine
güven” dedi.Mesajlarının ve hatırlatmaların öğren-
cilere verilmesi gerektiğini belirten Sünnetci, öğren-
cilere rehberlik edilmesi ve öğrencilerin daha bilinçli
şekilde sınava girmelerinin sağlanması gerektiğine
dikkat çekti. Toplantı, okul müdürlerin soru ve görüş-
leri alınmasıyla tamamlandı. 
>>MEVLÜT TINAS

YKS’de başarılı olunması konusunda
fikir alışverişi yapıldı

Kurtuluş Savaşı’ndan 
kalma el bombası bulundu

Afyonkarahisar’da arazide hayvan otlatan bir adam Kurtuluş
Savaşı’ndan kaldığı değerlendirilen el bombası buldu. Bomba

daha sonra jandarma tarafından güvenli bir şekilde imha edildi.
Edinilen bilgilere göre, Kışlacık mahallesindeki dağlık alanda
hayvan otlatan M.K. (62) isimli şahıs arazide hayvan otlattığı
esnada yarısı toprağa gömülü halde olan bir cisim buldu.
Ardından cismin bomba olduğunu düşünen şahıs 112 Acil Çağrı
Merkezi’ni arayarak yardım istedi. İhbar üzerine bölgeye jan-
darma ekipleri sevk edildi. Bölgeye gelen ekipler cismin İngiliz
yapımı el bombası olduğunu ve menşesine bakıldığı zaman ise
Kurtuluş Savaşı’ndan kaldığını belirledi. Bomba ardından
güvenli bir şekilde imha edildi.>>İHA

Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü tarafından
kent merkezinde halkın yoğunlukta olduğu nokta-
larda 26 ekip 119 personelin katılımı ile Huzur-3
denetimi yapıldı. Denetime İl Emniyet Müdürlüğü
Asayiş Şube Müdürlüğü’ne bağlı ekipler başta
olmak üzere çok sayıda ekip katıldı.
Gerçekleştirilen denetimde 765 şahsın Genel Bilgi

Taraması (GBT) üzerinden kimlik sorgulamaları
yapılırken, durdurulan 253 aracın ise evrak kon-
trolleri yapıldı. Denetim sonrasında kurallara
uymayan 11 araç sürücüsüne toplamda 64 bin 887
TL cezai işlem uygulanırken, kimlik belgesi ibraz
edemeyen 2 Afganistan uyruklu şahıs Göçmen
Kaçakçılığıyla Mücadele Şube Müdürlüğüne tes-
lim edildi. Denetimde ayrıca yoklama kaçağı 2
şahıs hakkında ‘Askere Alma Kanunu’
çerçevesinde işlem yapıldı.>>MEVLÜT TINAS

Sel suları yaklaşık 1 metre yükseldi
Afyonkarahisar'da sel baskını yaşanan bir köyde suların yüksekliği zaman

zaman 1 metreye yaklaşırken, azgın suların bir esnafın dükkanının 
önündeki buzdolabı ve çamaşır makinesinden oluşan beyaz eşyaları önüne

katıp sürükleyerek götürdüğü anlar ise güvenlik kameralarına yansıdı.
Kente yaklaşık 2 haftadan bu yana olumsuz
hava şartları devam ediyor. Meteorolojinin
yaptığı uyarılar sonrası beklenen sağanak
yağış akşam saatlerinde başladı. Sağanak
yağışın en fazla etkili olduğu yerler ise
Bolvadin ilçesi ve ilçeye bağlı köyler oldu.
İlçeye bağlı Kurucuova Köyü'nde yağışla
birlikte kısa sürede sel oluştu. Yolların der-
eye döndüğü köyde, azgın sular deyim
yerindeyse önüne ne kattıysa sürükleyip
götürdü. Köydeki bir esnafın dükkanındaki
güvenlik kameralarına yansıyan görüntüler
ise sel sularının şiddetini gözler önüne serdi.
Görüntülerde esnafın dükkanın önündeki
buzdolabı ve çamaşır makinesi gibi ürünler-
den oluşan beyaz eşyaların sel suları ile bir-
likte sürüklenmeleri saniye saniye kayıt altı-
na alındı.

SEL SULARI YAKLAŞIK
1 METRE YÜKSELDI

Eşyaları selle birlikte sürüklenip giden
Mehmet Kılıçaslan isimli esnaf ekonomik
zararının çok olduğunu ifade etti. Kılıçaslan,
“Köyümüze menfez köprü yapılacaktı ama

yapılmadı. Zararımız çok fazla. Satacağım
dolaplar ve odunları selle birlikte gitti.
Köyümüz şu anda berbat durumda” dedi.
Bir başka köy sakini ise yaklaşık 1 metre
yükselen sel sularının evinin içerisine
dolduğunu ve eşyalarını kullanılamaz hale
getirdiğini ifade etti. Sel baskının ardından
Bolvadin Köylere Hizmet Götürme Birliği
tarafından iş makineleri ile köyde temizlik
çalışması başlatıldı.>>İHA

Afyon polisinden
‘Huzur-3’ denetimi

Afyonkarahisar’da polis 
tarafından ‘Huzur-3’ uygulaması

çerçevesinde gerçekleştirilen
asayiş ve trafik denetiminde
kurallara uymayan 11 araç

sürücüsüne 64 bin 887 TL cezai
işlem uygulandı.
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Düzenli kan bağışı ile daha
sağlıklı hücreler mümkün
Herkesin bir gün kan bağışına ihtiyacı olabileceğini belirten Dr.
Asuman Mersin Kökrek, “Kan bağışı gerektiğinde, insanların 

ihtiyacı olduğunda hayat kurtarır. İnsan vücudunda bulunan kan
hücreleri diğer birçok hücrede olduğu gibi belirli bir ömür süreleri

bulunur. Bunlar bu süreyi doldurur ölür, yenileri doğar” dedi.
14 Haziran Dünya Kan Bağışçıları Günü dolayı-
sıyla Dr. Asuman Mersin Kökrek, önemli açıkla-
malarda bulundu. Dr. Kökrek, her insanın bir
gün kan ihtiyacı olabileceğini belirterek “Kan
bağışı gerektiğinde, insanların ihtiyacı olduğun-
da hayat kurtarır. Herkes normal sağlıklı
zamanlarında kan bağışı yapmış olsa ihtiyaç
halinde kimse sıkışmaz. Yani ülke olarak kan
stoklarımız yeterli olur ve acil durumlarda endi-
şe etmemize gerek kalmaz. Ülkemizde Bölge
Kan Merkezi olarak Kızılay Kurumu T.C. Sağlık
Bakanlığı tarafından görevlendirilmiştir. Bu
maksatla Kızılay Bölge Kan Merkezleri sabit ve
mobil olmak üzere kan bağış birimleri oluştur-
muştur. Kan bağışında bulunacak kişiler bu
birimlere başvurarak donör sorulama işlemine
tabi tutulurlar. Olumlu sonuç alınırsa
Hemogram dediğimiz kan sayımı testi çalışıl-
dıktan sonra kan bağışı kabul edilir” diye
konuştu.

KAN BAĞIŞI KRITERLERINE DIKKAT
Kan bağışı için belirli kriterlere dikkati çeken Dr.
Kökrek, şöyle devam e=i: “Sağlıklı 19 yaşından
gün almış, 66 yaşından gün almamış olan, ilk
kez kan bağışında bulunulacak ise 61 yaşından
gün almamış olan, sağlıklı, kan bağışında

bulunduğu zaman kendisine ve kanının verile-
ceği hastaya herhangi bir zarar vermeyecek
olan, ulusal rehbere göre donör sorgulamasında
herhangi bir olumsuzluğu bulunmayan, aç
olmayan her birey kan bağışında bulunabilir.
Öncelikle kendi sağlığımıza dikkat etmeliyiz.
Sonra bizden istenilen bilgileri doğru aktarma-
mızın çok önemli olduğunu bilmemiz gerekir.
Hem kanunen hem de vicdanen borcumuzdur.
Bağış ve bağıştan sonrası için bize söylenilen
uyulması gereken kuralları ihmal etmemeliyiz.
Bağıştan sonra eğer bağışla ilgili bir geri dönüş
olursa gerekliliklerini yerine getirmeye azami
gayret göstermeliyiz.”>>İHA

Şehit ailelerinden
Taytak’a teşekkür plaketi
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail 
Kumartaşlı, yönetimi ve şehit babalarını Gazi Meclis’te misafir etti.

Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar
Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı ve

yönetimi, Milletvekili Mehmet Taytak’a şehit
ailelerine, gazilere göstermiş olduğu ilgi ve
yaptığı hizmetlerden dolayı teşekkür belgesi
takdim e=iler. Ziyare=e konuşan Milletvekili
Mehmet Taytak; “Liderimiz Genel Başkanımız
Sayın Devlet Bahçeli Beyefendi’nin ifade e=iği
gibi; ‘Şehitlerimiz inanmış bir kalbin, sarsılmaz
milli şuurun kaynağıdır’. Sizler şehit babası,
şehit kardeşi bizler ise 1983 yılında başlayan
terör sonucunda şehit olan kardeşlerimizin
yakınlarıyız hep birlikte 43 yıldır binlerce şehit
verdik. Askerimizi, polisimizi doktorumuzu,
öğretmenimizi, imamımızı, genç kardeşlerimi-
zi şehit verdik. Bu dönem ve bundan sonraki
dönemlerde hatıralarınızı yaşatacağız. İnşallah
bundan sonraki dönemlerde bu acılar yaşan-
masın. Bu ülke terörü bitime noktasına getir-
miştir. 14 Mayısta ve 28 Mayısta da bunu
başardık. İnşallah bundan sonra Türkiye güçlü
devlet, mutlu millet anlayışı içerisinde yaşaya-
cağız. Elbe=e şehitlerimiz bizim gururumuz-
dur. Elbe=e onların bizde, onların ailelerinin
bizde hakları vardır. Biz bazı sıkıntıların oldu-
ğunu biliyoruz, zaman zaman İsmail beyle
bunları paylaştık. Hepsini biliyoruz. En azın-
dan sizi gönlünüzü kırmayacak rahatsız etme-
yecek bir noktaya gelinmesi adına her türlü
çabayı göstereceğime emin olabilirsiniz. Her

meselenizi biliyoruz gelinimizin, kızımızın,
torunlarımızın, şehit aile kartlarımızın sizlerde
ne anlama geldiğini biliyoruz. Bunlarla ilgili
çalışmalarımız var. Milliyetçi Hareket Partisi
olarak daha önce verdiğimiz sözleri çok rahat
şekilde yerine getireceğiz. Gururunu ve şerefi-
ni birlikte yaşayacağız inşallah” dedi.

KUMARTAŞLI’DAN 
TAYTAK’A TEŞEKKÜR

Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı; “Seçimlerin
ve milletvekilliğinizin vatanımıza milletimize
hayırlı olmasını diliyoruz. Biz büyük bir aile-
yiz diyoruz, ailemizin büyümesini istemiyo-
ruz, artık şehit gelsin istemiyoruz. Bu yönde
mecliste çalışmalar yapacağınızı biliyoruz.
Şehit ailelerimize ve gazilerimize göstermiş
olduğunuz ilgiden dolayı da size ayrıca teşek-
kür ediyoruz” dedi.

SENDİKACILARDAN TAYTAK’A 
HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

Hayırlı olsun ziyaretlerini kabul etmeye
devam eden Milletvekili Mehmet Taytak’ı
seçim çalışmalarında destekleyen, çalışmala-
rında yanında olan Kamu-Sen’e bağlı, Türk
Yerel Hizmet-Sen Genel Başkan Yardımcısı
Mehmet Demir, Türk Eğitim-Sen Genel
Sekreteri Haydar Urfalı, Türk Büro-Sen Genel
Başkan Yardımcısı Özkan Ulupınar ve Türk
Haber-Sen Genel Başkan Yardımcısı Ahmet
Önder Kazancı’yı misafir e=i.
>>İZZET IŞIK 

Türk Doğaltaş ihracatçıları
Çin’de hedef büyüttü

Türkiye’nin ihracatta yıldız sektörlerinden olan 2022 
yılında 2,2 milyar dolarlık ihracat performansı ortaya

koyan Türk doğal taş sektörü, en büyük ikinci ihraç pazarı
Çinli alıcılarla 4 yıllık aranın ardından bir araya geldi. 

23.  Xiamen Uluslararası Taş Fuarı 5-8 Haziran 2023
tarihleri arasında 170.000 m2’lik alanda 22 holde
174’ü yabancı olmak üzere 1308 firmanın katılımıy-
la gerçekleştirildi. Xiamen Doğal Taş ve
Teknolojileri Fuarı’nın Türkiye Milli Katılım
Organizasyonunu uzun yıllardır olduğu gibi bu yıl
da Ege Maden İhracatçıları Birliği yaptı. Fuarda
doğaltaşın yanı sıra, yapay taşlar, makina ve teçhi-
zat, tasarım ve Türk taşlarının da yer aldığı doğal
taş çeşitleri koleksiyon alanları ve sektörel medya
stantları da yer aldı. Ege Maden İhracatçıları Birliği
Başkanı İbrahim Alimoğlu, “2022 yılında Çin’e
doğal taş ihracatımız 419 milyon dolar olarak gerçek-
leşti. 2023 yılı Ocak-Mayıs döneminde ise 152 milyon
dolarlık ihracat yaptık. Türkiye her Xiamen fuarında
olduğu gibi bu sene de 60 firma ile en yüksek yabancı
katılımcı sayısına sahipti. 1746 m2’lik alanda 47 firma ile
milli katılım sağlayan ülkemizin yanı sıra fuara İtalya,
Brezilya, Mısır, Brezilya ve Portekiz de milli katılım orga-
nizasyonu düzenledi. Fuarı 4 günde toplam 139 bin 41
kişi ziyaret e=i. Çinli ziyaretçiler 2019 yılına oranla yüzde
24 artarken yabancı ziyaretçiler de yüzde 50 artış göster-
di.  91 ülkeden ziyaretçi gelirken, başı çeken ülkeler
Hindistan, Rusya, Güney Kore, Vietnam ve
Malezya’ydı.” dedi. 

TÜRK DOĞALTAŞLARI 
VR GÖZLÜK İLE TANITILDI

Başkan Alimoğlu, “Yenilenen tasarımları ile fuarın odak
noktalarından olan Türk firma stantlarında sergilenen
Türk doğaltaşlarımız ziyaretçilerden büyük ilgi gördü.
İlk günden fuarın son gününe kadar yoğun ziyaretçi tra-
fiğine sahne olan ihracatçılarımızın stantları hem eski tica-
ri ilişkileri canlandırmak için gelen müşterileri hem de
yeni iş imkanlarına olanak sağlayacak ithalatçılar ile
doldu. Xiamen Fuarı’nda Birliğimiz standında, sektör
paydaşlarına bir yandan VR gözlük ile maden ocağını
sanal ortamda görme ve ocaktaki olası risk faktörlerini
uzaktan tanımlama eğitimi alma deneyimi kazandırılır-
ken diğer yandan Amorf Tasarım Yarışmamız, sektörel
etkinliklerimiz, ülkemiz ve sektörümüz tanıtıldı.” diye
konuştu.   

CANLI YAYINDA TÜRK
DOĞAL TAŞLARI ANLATILDI

Xiamen Doğal Taş ve Teknolojileri Fuarı, aynı

zamanda pek çok etkinliğe de ev sahipliği yaptı.
Ege Maden İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu
Üyeleri Halilullah Kaya ve Akın Yeşilkaya, Xiamen
Stone Fair web sitesi ve Xiamen Stone Fair’s wechat
kanalı üzerinden canlı yayınlanan programda
Türkiye’den Çin’e ihracatın geliştirilmesi hedefiyle
ülkemiz taşlarının çeşitliliği ve kalitesi ile Türkiye
Madenciliği, Ege Maden İhracatçıları Birliği’nin
ülkeler bazında gerçekleştirdiği ihracatının duru-
mu ve Milli Katılım Organizasyonumuz hakkında
bilgi aktarımında bulundu. Türkiye Cumhuriyeti
Guanco Başkonsolosu Mehmet Kurtuluş Aykan ve
Guanco Ticaret Ateşesi Dilan Can 23. Xiamen
Uluslararası Taş Fuarını ziyaret ederek Türk ihra-
catçılarımızın soru ve sorunlarını dinlediler ve Çin
pazarı hakkında ihracatçılara bilgi verdiler. 

KURUMLAR ARASI 
İŞBİRLİĞİ ARTTIRILACAK 

EMİB Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Alimoğlu
Başkanlığındaki heyet Çin Ulusal Doğaltaş Birliği
ve Xiamen İthalat İhracat Birliği ile görüşmelerde
bulunarak kurumlar arası iş birliğini artırma konu-
sunda mutabakat sağladı. Ayrıca fuarda ve doğal-
taşın Çin’deki merkezi Shitou’da incelemelerde
bulunarak 4 yıl aradan sonra Çin’de yaşanan sektö-
rel gelişmeleri yerinde inceledi, uluslararası camia
ile istişarede bulunarak sektörümüz için tehdit ve
fırsatları gözlemleme fırsatı buldu.  
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Yatırımlar değerlendirildi 
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Afyonkarahisar  Valisi  Doç.
Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’nı makamında ziyaret etti. Ziyarette

şehre yapılan yatırımlar ve çalışmalar değerlendirildi. 

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek ile bir araya gelerek
şehirle ilgili çalışmalar hakkında değerlendirmelerde bulundu. Karşılıklı görüş alışverişin-
de bulunulan ziyare=e Başkan Zeybek, Afyonkarahisar’da yatırımların devam edeceğini
söyledi. Vali Yiğitbaşı da, ziyare=en duyduğu memnuniyeti dile getirerek,
Afyonkarahisar’a en güzelini yapmak için çalıştıklarını kayde=i. >>ANAHABER 

Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği
(MÜSİAD) Afyonkarahisar Şube Başkanı
Ercan İşlek, MÜSİAD Yüksek İstişare
Kurulu Üyeliğine getirildi. Başkan İşlek sos-
yal medya hesabından yaptığı paylaşımda
şu ifadelere yer verdi: “MÜSİAD Yüksek
İstişare Kurulu Üyeliğini şahsıma uygun
gören Genel Başkanımız Mahmut Asmalı’ya
teşekkür ediyorum. Rabbim hayırlı hizmet-
ler yapmayı nasip eylesin.” >>ANAHABER 

İşlek’e yeni görev 
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MUSİKİ EĞİTİM MERKEZİ'NDEN
36. YILA ÖZEL KONSER
Konsere ilgi oldukça yoğundu. 1987 yılın-

dan bu yana Belediyemiz bünyesinde
hizmet veren Afyonkarahisar Belediyesi

Musiki Eğitim Merkezi, Türk Sanat Müziği
konseriyle yine gönülleri fethetti. Koro Şefliğini
Raif Somer'in yaptığı konser, iki bölümden
oluştu. Ünlü bestekârların ölümsüz eserlerini
seslendiren Musiki Eğitim Merkezi, muhteşem

performanslarıyla sanatseverlerden tam not
aldı. Belediye Şehir Tiyatrosu Salonunda
düzenlenen konsere yoğun ilgi gösteren sanat-
severler, birbirinden değerli eserlere eşlik etti.
Konsere Belediye Başkan Yardımcısı Murat
Öner, Kültür ve Sosyal İşler Müdürü Cem
Kasapoğlu ile çok sayıda sanatsever katıldı.
Başkan Yardımcısı Murat Öner konser sonun-

da Musiki Eğitim Merkezi üyelerini tebrik
ederek, Koro Şefi Raif Somer ve ekibine çiçek
takdim etti. Afyonkarahisar Belediyesi
bünyesinde hizmet vermenin gururunu
yaşadıklarını dile getiren Raif Somer, destek-
lerinden dolayı Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek’e teşekkür etti.
>>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar Belediyesi
Musiki Eğitim Merkezi
tarafından düzenlenen 
Türk Sanat Müziği konseri
sanatseverleri mest etti.
Afyonkarahisar Belediyesi
Musiki Eğitim Merkezi 36.
Yılını özel bir konser ile
taçlandırdı. 

Kontrolden çıkan otomobil
şarampole girdi, 4 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak şarampole

giren otomobilde 4 kişi yaralandı.
Kaza, Afyonkarahisar-Kütahya
karayolu üzeri Gecek Kavşağı
yakınlarında meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, Ş.Ş.,
idaresindeki 10 D 0022 plakalı
otomobil sürücüsünün henüz
belirlenemeyen bir sebepten
ötürü direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu kontrolden
çıktı. Savrulan araç ardından
şarampole devrildi. Kazada
sürücü ile birlikte M.Ş., K.S.Ş.
ve G.Ş., yaralandı. Yaralılar
ardından çevredekilerin haber
vermesi ile bölgeye gelen
ambulanslarla ile hastaneye
kaldırıldı. Yaralıların sağlık
durumlarının iyi olduğu
bildirildi. Kazanın ardından
jandarma tarafından inceleme
başlatıldı.
>>İBRAHİM ARTIÇ

DDEENNİİZZBBAANNKK’’TTAANN  SSEERRTTEESSEERR’’EE  ZZİİYYAARREETT
Denizbank Afyonkarahisar Şube Müdürü Ersen
Sağtekin, Bireysel Danışman Yusuf Fırın ve
Operasyon Yönetmeni Aysel Güner, Afyonkarahisar
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı
Hüsnü Serteser’i ziyaret etti. Ziyarette Denizbank’ın

işletmelere yönelik kampanyaları hakkında görüş
alışverişinde bulunuldu. ATSO Yönetim Kurulu
Başkanı Hüsnü Serteser, ziyaret dolayısıyla
Denizbank heyetine teşekkür etti.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Öğretmen Yazarlar Kitap
Fuarı’nın ilki Hocalar’da açıldı

Afyonkarahisar Hocalar İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından
yürütülen ‘Yazarım Öğretmenim Projesi’ çerçevesinde Öğretmen

Yazarlar Kitap Fuarının ilki Hocalar ilçesinde gerçekleştirildi.

Yazarlarının tamamının öğretmen olması
yönüyle Türkiye’de ilk olan bu fuar,
Öğretmen Yazar Ahmet Öztürk organi-

zatörlüğünde Türkiye’nin çeşitli illerinden
gelen 40 öğretmen yazarın katılımı ile gerçek-
leştirildi. Fuar boyunca 44 farklı etkinlikle
öğrenciler öğretmenleriyle buluştular. Hocalar
Şehit Hasan Yalın İlkokulu bahçesinde yapılan
açılışa, Hocalar Kaymakam V. Hakan Kara,
Dinar Kaymakamı Kemal Duru, Kızılören
Kaymakamı Makbule Adacı, İl Milli Eğitim

Müdürü Miraç Sünnetçi, Hocalar İlçe Milli
Eğitim Müdürü Ramazan Koyuncu ve dav-
etlileri katıldı. Açılış konuşmalarının ardından
Şehit Kamil Tunç Çok Programlı Anadolu
Lisesinin öğrencilerince hazırlanan halk oyun-
ları ekibi ve çeşitli gösterilerle devam etti.
Yazarım Öğretmenim Projesi kapsamında daha
önce yapılan yarışmalarda ödül alan öğren-
cilere hediye takdiminin ardından Kitap
Fuarının açılışı gerçekleştirildi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Cumhurbaşkanı  Erdoğan, “Bizim yol haritamız zaten
belli, bu yol haritası barış üzerine endekslenmiştir”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti (KKTC) Cumhurbaşkanı Ersin Tatar ile düzenlediği

ortak basın toplantısında, “Müzakere masasına geri dönülecekse bunun yolu Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin tanınmasından
geçmektedir” ifadelerini kullanarak, “Bizim yol haritamız zaten belli. Bu yol haritası barış üzerine endekslenmiştir” dedi.

Göreve başlamasının ardından ilk yurt dışı
ziyaretini KKTC'ye gerçekleştiren
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,

KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar ile yaptığı baş
başa ve heyetler arası görüşmelerin ardından
ortak basın toplantısı düzenledi. Cumhurbaşkanı
Erdoğan yaptığı açıklamada, Cumhurbaşkanı
Tatar ile yaptıkları görüşmede tüm konuları
ayrıntılarıyla ele aldıklarını aktararak, “Bunların
içerisinde şüphesiz ki elektrik sorunuyla ilgili
Türkiye'den kablo yoluyla Kuzey Kıbrıs'a elek-
trik naklinin sağlanması en önemli adımımız ola-
caktır. Bununla artık Kuzey Kıbrıs'ta elektrik
kesintileri gibi bir sorun inşallah kalmayacaktır”
dedi.

“KIMSENIN BIR 50 SENE DAHA 
KAYBETMEYE TAHAMMÜLÜ YOKTUR”

Kıbrıs meselesi ve Doğu Akdeniz'e ilişkin mev-
cut durumu değerlendirdiklerini aktaran
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Kıbrıs meselesinde
Türk tarafı her zaman yapıcı ve sonuç odaklı
tutum benimsemiştir. Adanın kadim ve asli
unsuru özellikle Kıbrıs Türklerinin haklı taleple-
ri açık ve nettir. Kıbrıs Türkü asla azınlık olma-
mıştır, olmayacaktır. Bu gerçekleri görmezden
gelenler adanın tek egemeni olma hayalleriyle
avunmayı sürdürüyor. Bu kesimlere artık saplan-
tılarını bir kenara bırakmalarını ve adanın ger-

çekleriyle yüzleşmelerini özellikle tavsiye ediyo-
rum. Kıbrıs Türklerinin gayretlerine rağmen
yarım asırdan fazla bir süre Rum tarafının uzlaş-
maz ve maksimalist yaklaşımları nedeniyle heba
edildi. Kimsenin bir 50 sene daha kaybetmeye
tahammülü yoktur” dedi. Kıbrıs Türklerinin ege-
men eşitlikleri ve eşit uluslararası statülerinin
teyidinin Türkiye için olmazsa olmaz olduğunu
vurgulayan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Müzakere masasına geri dönülecekse bunun
yolu Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin tanın-
masından geçmektedir. Cumhurbaşkanı Sayın
Tatar'ın Cenevre'deki son gayriresmi toplantıda
ortaya koyduğu, bizim de desteklediğimiz ger-
çekçi ve sonuç odaklı vizyon esasen bundan iba-
rettir” dedi.
“GARANTÖR ÜLKE OLARAK  HER ZAMAN

DIYALOĞA ÖNCELIK VERDIK”
Türkiye'nin ve KKTC’nin hak ve çıkarlarını karar-
lılıkla savunmaya devam edileceğini vurgulayan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Bu vesileyle Kıbrıs
Adası ve etrafındaki hidrokarbon kaynaklarının
hakça paylaşımı için Kıbrıs Türk tarafının sunduğu
somut önerilerin hala masada olduğunu hatırlat-
mak istiyorum. Doğu Akdeniz'i ilgilendiren
konularda bölgesel konferans düzenlenmesi
yönünde yaptığım öneri de maalesef karşılık bul-
madı. Atılan vizyoner adımlarımız karşılıksız

bırakıldı. Buna rağmen garantör ülke olarak her
zaman diyaloğa öncelik verdik. Adada ve bölge-
deki dengelerin hilafına anlamsız silahlanma faa-
liyetlerine girişenler bu teşebbüslerin getireceği
riskleri iyice hesaplamalıdır” dedi. KKTC’deki
huzur ve güvenliğin Türkiye’nin huzur ve
güvenliği demek olduğunu aktaran
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Anavatan olarak tüm
imkan ve kabiliyetlerimizle Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti'nin yanındayız. Samimi çözüm
çabalarına desteğimizi sürdürürken, Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne yönelik katkılarımızı
da devam ettireceğiz. Buradaki vatandaşlarımı-
zın Türkiye'deki vatandaşlarımızla eşit şartlarda
kamudan sağlık hizmeti almasını sağlayacağız.
Derinya bölgesinde bin 192 adet sosyal konutun
inşasına inşallah yakında başlıyoruz” dedi.
Türkiye’den KKTC’ye elektrik sağlanmasının
birincil öncelikler arasında olduğunu yineleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Çift yönlü elektrik
iletim kablosunun imalat ve döşenmesi öncelikle-
rimiz arasındadır. Ulaşım alanında Kuzey
Kıbrıs'ta bugüne kadar toplam 630 kilometre ana
yol yaptık. Toplam 62 kilometre uzunluğunda
beş ayrı yol projemizin inşası sürüyor.
Türkiye'den getirdiğimiz suyu kısa süre içerisin-
de tarımsal sulama amacıyla üreticilerimizin isti-
fadesine sunacağız. Lefkoşa 500 yataklı Devlet
Hastanesi'nin ihalesine de yakında çıkıyoruz.
Buna dair çalışmaların eş güdümünü yardımcım
Cevdet Bey yürütecek. Bu düşüncelerle Sayın
Cumhurbaşkanı başta olmak üzere tüm Kıbrıs
Türkü kardeşlerime misafirperverlikleri için tek-
rar teşekkür ediyorum. Yardımcım Cevdet Bey'i
de süratle Kuzey Kıbrıs'a gönderecek ve bir
heyetle birlikte de özellikle havalimanının eksik-
lerinin süratle giderilmesi ve bununla birlikte de

inşallah 20 Temmuz'da buraya inmeyi planlıyo-
rum” dedi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Değerli
arkadaşlar, bizim yol haritamız zaten belli. Bu
yol haritası barış üzerine endekslenmiştir. Zira
bu denizlerde barıştan başka çıkış yolu yoktur.
Barışı eğer engellemek isteyenler olursa o zaman
farklı proje uygulamasına geçmek zorunda kalı-
rız. Biz istiyoruz ki bu tür önümüze engeller çıka-
rılmasın ve Ege Denizi bir barış denizi olarak
dünyaya mesajını versin” dedi.>>İHA

Yatırımcı gayrimenkulü tercih etmeye başladı
Seçim öncesi belirsizliğini koruyan
gayrimenkul sektöründe hareketli-
lik başladı. Hükümetin kurulması
ve bakanlar kurulunun oluşturul-
masının ardından güven ve istikrar
ortamı sağlandı. Bu da yurt dışı yatı-
rımcılarına güven verdi. Yaz ayları-
nın gelmesiyle de inşaat ve gayri-
menkul sektörleri hız kazanmaya
başladı. Gayrimenkul Uzmanı olan
Şule Alp, yaşanan süreci değerlen-
dirdi. İnşaat ve gayrimenkul alanın-
da güven ortamının önemine deği-
nen Alp, dış yatırımcıların
Türkiye’yi seçmeye başladığını söy-
ledi.

“YATIRIM IÇIN ERKEN 
ZAMANI KAÇIRMAYIN”

Yatırım için fırsat günlerini yaşadık-
larını belirten Alp, “Türkiye’de
yaşanan belirsizliğin son bulmasıyla
artık yatırımcılar hareketlenmeye
başladı. Güven ortamını görenler
yatırımlarına başladı. Gayrimenkul
alanında satışlarda yaşanan hareket-
lilik gözle görülür şekilde artarken,
inşaat sezonu da hızlandı. Özellikle
dış yatırımcılar, inşaatlarına başladı.
Yada gayrimenkul alımlarını hızlan-
dırdı. Yaz aylarında artık, belki de

gayrimenkul alanında yaşanacak artış-
ların hemen öncesindeyiz. Yaşanan
dolar kurunun artışı, fiyatları etkileye-
cektir. Yatırım yapan yatırımcıların
kesinlikle zarar etmeyeceği bir dönem-
deyiz. Özellikle Kurban Bayramı sonra-
sında ben fiyatlarda artış olacağını
düşünüyorum. Bizler yatırımcılarımızı
bayram öncesinde mutlaka gayrimen-
kul almaya yönlendiriyoruz. Alırken
kazan sloganıyla hareket ediyoruz.
Gayrimenkul alma fikri olan vatandaş-
larımızın bu süreyi kaçırmamalarını
istiyoruz” dedi.>>İHA

Gayrimenkul
Uzmanı Şule Alp,
seçim sonrasında
oluşan hükümet ve
bakanlar kurulu son-
rasında dış yatırım-
cıların güven ortamı-
nı görerek,
Türkiye’ye 
yatırımlarına 
başladığını 
ifade etti.
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Güreşçi kızların milli takım başarısı
Afyonkarahisar Taşoluk Belediyespor Kulübü Niğde'de yapılan U-15 Kadınlar Türkiye Şampiyonası'na

8 sporcu ile katılırken, sporculardan 4'ü derece alırken 4'ü de milli takıma davet edildi

Afyonkarahisar'da yetiştirdiği güreşçi
kızlarla Türkiye'de bir çok madalya
kazanan Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü

Güreş Antrenörü Yakup Yağcı, Niğde'de yapılan
U-15 Kadınlar Türkiye Şampiyonası'nda
Taşoluk Belediyespor adına 8 sporcu ile yarıştı.
Yağcı'nın öğrencilerinden Duygu Gedik 39 kilo-
gramda Türkiye Şampiyonu, Emine Beyza
Barışkan 33 kilogramda Türkiye üçüncüsü,
Nimet Nur Kolcu 36 kilogramda Türkiye üçün-
cüsü ve Sude Naz Sakin ise 46 kilogramda
Türkiye üçüncüsü oldu. Altın Kızlar lakaplı
güreşçi kızlar aynı müsabakada takım halinde
Türkiye ikincisi oldu. 4 kız sporcu da aldıkları
dereceler ile milli takıma davet edilirken Avrupa
Şampiyonası'nda mücadele edecek. Avrupa
Şampiyonası ise 5-9 Temmuz tarihleri arasında
Macaristan'da gerçekleşecek. Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu da sporcuları
ve antrenörü tebrik ederek Avrupa Şampiyona-
sı'nda başarılar diledi.>>MEVLÜT TINAS

Vali Yiğitbaşı: “Donanımlı bir 
teknik kolejde okumak büyük şans”

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Afyon
Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Rahmiye Sare Palalı Teknik Koleji

tarafından düzenlenen kariyer günleri etkinliğine katıldı.

Kariyer günlerinde Vali
Yiğitbaşına eşi Dr. Burhan
Selim Yiğitbaşı eşlik e=i.

Yiğitbaşı çifti gençlere gelecek ve
kariyer planlaması hakkında öneri-
lerde bulundu. Kariyer günleri kon-
feransı önce Vali Yiğitbaşı (OSB)
Rahmiye Sare Palalı Teknik Koleji
bölümlerini inceledi. Gezi sonunda
okulu çok beğendiğini ifade eden Vali
Yiğitbaşı meslek liselerinin önemi
değinerek meslek liselerinin eğitimin
temel taşı olduğunu ifade e=i.

VALİMİZİ AĞIRLAMAKTAN
GURUR DUYUYORUZ

Afyon OSB konferans salonunda ger-
çekleştirilen etkinlikte konuşan
Rahmiye Sare Palalı Teknik Kolej Okul
Müdürü İbrahim Çakal, “Türkiye
geneli OSB’ler içerinde eğitim gideri
devlet tarafından desteklenen 60 özel

mesleki ve teknik Anadolu lisesi olup,
veliler okullarımızdaki öğrencileri
adına 4 yıl boyunca her hangi bir eği-
tim öğretim ücreti ödememektedir.
Okulumuzun 60 dersliği ve 25 uygula-
ma atölyesi 1915 öğrenci kapasitesi
var.” Dedi.

İDEALİST OKUL YÖNETİMİNİZ
VE ÖĞRETMENLERİNİZ VAR

Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi konferans salonunda öğrenci-
ler ile bir araya gelen Vali Kübra Güran
Yiğitbaşı kendisinin de bir meslek lise-
si mezunu olduğunu meslek liselerin-
den mezun olan gençlerin üniversite
sınavında avantajlar yaşadığını söyle-
di.

BENDE MESLEK 
LİSESİ MEZUNUYUM

Samimi bir ortamda gerçekleşen söy-
leşide Vali Yiğitbaşı gençlere tam

donamlı bir teknik kolejde okumanın
büyük bir şans olduğunu söyledi. Vali
Yiğitbaşı : “Çok yerde programa katılı-
yoruz, çok yerde konuşma yapıyoruz
ama bugün bu salona girince üniversi-
tede öğretim üyeliği yaptığım eski
günlerimi tekrardan hatırladım.
Gençlerle sohbet ve iletişim halinde
olduğumuz yıllar aklıma geldi. Bana
tekrar gençlerle bir arada olmanın öne-
mini hisse=irdiğiniz için sizlere çok
teşekkür ediyorum, iyi ki geldiniz iyi
ki buradasınız hepiniz. Bu söyleyişe
özellikle eşimle birlikte katılmak iste-
dim çünkü gençlere birlikte edindiği-
miz tecrübeleri aktarmak istiyoruz.
Ben Ankara doğumluyum, babamın
mesleği dolayısıyla birçok yerde
bulunduk. Babam Mülki İdare Amiri
yani kaymakamdı. Belirli bir görev
süresini doldurduktan sonra
Türkiye’nin pek çok yerinde bulun-
duk. Ankara’da bende sizler gibi mes-
lek lisesi mezunuyum. İmam Hatip
Lisesi’nden mezun oldum. O zaman-
larda bu tercihimi ben kendim yap-
mıştım. O dönemlerimde başarılı bir
öğrenciydim. İnsanlarla sürekli ileti-
şim halinde olduğum, masa başı bir iş
istemediğimi biliyordum. Sizin okulu-
nuzda da idealist öğretmenlerinizin
olduğunu görüyorum. Bugün atölye-
lerinizi gezerken de bu durumu fark
e=im. Bu yönden de çok şanslı oldu-
ğunuzu söyleyebilirim” dedi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ 

Bölgesel Psikososyal
Destek Kurulu oluşturuldu
Afyonkarahisar İl Sağlık Müdürlüğü tarafından
koruyucu ve önleyici ruh sağlığı çalışmalarının
etkinliğinin artırılması amacıyla Afyonkarahisar
Bölgesel Psikososyal Destek Kurulu oluşturuldu. 

Kurulun ilk toplantısı, İl Sağlık
Müdürlüğü sekreteryasında pay-
daş kurum ve kuruluşların katılı-
mıyla gerçekleştirildi. Toplantıda
ruh sağlığı hizmetlerinin sunumun-
da kurum ve kuruluşların eş
güdümlü çalışmasının önemine
vurgu yapıldı. Toplantıda ayrıca
“Hastalığa değil, sağlığa yatırım
yapmak” anlayışını benimseyen
Sağlıklı Hayat Merkezleri (SHM)
hakkında bilgilendirme yapıldı. Bu
merkezler, tanı ve tedavi amacı
olmaksızın, sağlığa yönelik riskler-
den birey ve toplumu korumak,
sağlıklı hayat tarzını teşvik etmek,
birinci basamak sağlık hizmetlerini
güçlendirmek ve bu hizmetlere ula-
şımı kolaylaştırmak amaçlarıyla
kurulduğu kaydedildi. Bu amaçlar

doğrultusunda Sağlıklı Hayat
Merkezlerinde diyetisyenlik, psiko-
sosyal destek, fizyoterapi, kadın ve
üreme sağlığı danışmanlığı, kanser
erken teşhis-tarama ve eğitim danış-
manlığı hizmetleri verildiği ifade
edildi. SHM’lerin, bağımlılıklarla
mücadele, sağlıklı beslenme ve hare-
ketli yaşam gibi programlarla toplu-
mun yaşam kalitesini yükseltecek
alışkanlıkları kazandırmayı hedefle-
diği dile getirildi. Vatandaşların
belirtilen hizmetlerden faydalanabil-
mesi için TSM bünyesindeki
SHM’ye  0(272) 214 49 39 numarası
üzerinden, Afyonkarahisar Devlet
Hastanesi karşısındaki SHM’ye ise
0(272) 229 19 29 telefon numarası
üzerinden,  randevu alarak ulaşabi-
lirler. >>İZZET IŞIK 



Gerçekten Haber Verir

14 Haziran 2023  ÇARŞAMBA  YIL: 18             SAYI: 5187  FİYATI: 5 TL    88

NÖBETÇİ ECZANELER
YÖRÜKOĞLU

Fatih Mah. Sağlık Ocağı Karşısı
217 25 50

UTKU
Emniyet Müdürlüğü Çınar Otel Arkası

213 47 00
UZMAN

Eski Göğüs Hastanesi Karşısı
213 05 07

AK Parti Milletin yanında
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri İbrahim Yurdunuseven ve Dr. Hasan Arslan önceki gün Sandıklı ilçesinde düzenlenen

teşekkür programına katıldı. Milletvekilleri Yurdunuseven ve Arslan 14 – 28 Mayıs seçimlerinde yoğun bir mesai harcayan
Sandıklı teşkilatına teşekkür etti. Burada bir konuşma yapan Yurdunuseven: “Bizi ölümle tehdit ettiler ama milletimiz dağ gibi

yanımızda durdu” derken Arslan da: “Cumhur ittifakı ‘Vatan olmazsa aile olmaz’ düşüncesiyle çalıştı” ifadelerini kullandı. 
14-28 Mayıs seçimlerinin ardından
yoğun bir süreç geçiren AK Parti teşki-
latları seçimin akabinde de bir araya
gelerek seçim sürecinde yaşanan aksak-
lıkları bir sonraki seçimde yaşamamak
adına istişare ediyor. Bu kapsamda AK
Parti Sandıklı İlçe Başkanı Osman Işık
seçim boyunca yoğun bir performans
sergileyen ilçe teşkilatı için teşekkür
programı düzenledi. Programa AK
Parti Afyonkarahisar Milletvekilleri
İbrahim Yurdunuseven ve Hasan
Arslan ile birlikte İlçe Başkanı Osman
Işık, Belediye Başkanı Mustafa Çöl, İl
Genel Meclis Üyeleri Ahmet Mahmut
Saylık, Mevlüt Özaydın ve İbrahim
Kaynak ile birlikte çok sayıda partili
katıldı. 

KARŞIMIZDA KOCAMAN
BİR AİLEMİZ VAR

Burada bir konuşma yapan AK Parti
Sandıklı ilçe başkanı Osman Işık,
“Uzun yıllardan beri yaşadığımız vekil
özlemi bugün sona erdi” diyerek söz-
lerine şöyle devam etti; “Bizim
arkamızda burada programımıza
katılan karşımdaki bu kocaman aile
var. Her birinize teşekkürü bir borç
biliyorum. Birileri deva diye çıktı,
kıymetli vatandaşlarımız kimin deva
olacağını çok iyi biliyor. Birileri gelecek
vaat ederek çıktı. Vatandaşımız gele-
ceğini kimin çizeceğini çok iyi biliyor.
Birileri tarih yazacağız diye çıktılar,
isimleri tarihin tozlu raflarına

yazdırdılar. Birileri bahar gelecek dedi
ama ne hikmetse onlara hala bahar
gelmedi” dedi. 

İLÇEMİZ SAKİNLERİNİ DAHA
GÜZEL HİZMETLERLE

BULUŞTURACAĞIZ
Sandıklı Belediye Başkanı Mustafa Çöl
de yaptığı konuşmada Sandıklı’da 21
yılda AK Parti’nin bayrağı gururla ve
onurla dalgalandığını kaydetti. Çöl
konuşmasında şu ifadelere yer verdi;
“Belediye başkanlığım boyunca her ne
zaman aradıysam telefonum ikinci defa
çalmadan açıldı. Telefonumu açan mil-
letvekilimiz İbrahim Yurdunuseven
vekilimizdi. Ne derdimiz olsa kapısını
çalıyor ve derdimize dermanı buluy-
oruz. Burada özlemini çektiğimiz mil-

letvekilliğini de bu dönem kavuştuk.
İnşallah ilçemiz sakinlerini daha güzel
hizmetlerle buluşturmak için çalışacak
ve bunun gayreti içerisinde olacağız.”

CUMHUR İTTİFAKI
‘VATAN OLMAZSA AİLE 

OLMAZ’ DİYEREK ÇALIŞTI
Çöl’ün ardından bir konuşma yapan
AK Parti Milletvekili Dr. Hasan Arslan
da “Seçimlerde yeri geldi ailenizi ihmal
ettiniz, yeri geldi, evinizi akrabalarınızı
ihmal ettiniz. Canınızdan çok
sevdiğiniz evlatlarınızı ihmal ettiniz.
Hepinizden Allah razı olsun. Hepinize
çok teşekkür ediyorum. Biz her seçimin
galibiyiz ama bu seçimleri öyle kolay
kazanmıyoruz. Evimizi yuvamızı seçim
döneminde ikinci plana atarak alıy-
oruz. Çünkü bu bir seçim değil, İslam
davasının, ümmetin derdi ile dertle-
nenlerle ümmete zulmetmeyi hayal
edenlerin seçimidir. Bu seçim
Konya’dan öteye ülke vaat edenlerle,
ülkemizin birlik ve bütünlüğünü savu-
nanların seçimidir. Bu yüzden vatan
olmazsa aile olmaz diyen Cumhur itti-
fakının her bir bireyi olan kardeşlerim-
iz, ailelerini ikinci planda tutarak
çalıştılar. Her birinden Allah razı
olsun” dedi. 

BİZİ ÖLÜMLE TEHDİT ETTİLER
AMA MİLLETİMİZ DAĞ 

GİBİ YANIMIZDA DURDU
Son konuşmayı ise AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili İbrahim
Yurdunuseven yaptı. Yurdunuseven

konuşmasında şunları söyledi; “Büyük
bir seçim geçirdik. Biz şunu gördük ki
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan’ın sevgisi gönüllere
taht kurmuş. Seçim gecesi benim
dikkatimi çeken bir husus vardı;
Dünyanın dört bir yanında nerede bir

Türk varsa seçimin gecesinde coşkuyla
sokaklara inerek bunu kutladı ve
elhamdülillah diyerek evlerine döndü.
Çünkü Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan bir kez daha kazanmıştı. Biz
bu coşkuyu 15 Temmuz’da bir kez
daha yaşamıştık. Hainlere karşı aziz
milletimiz korkusuzca ellerine Türk
bayrağı alarak meydanlara inmiş, aziz
milletimize tankla topla tüfekle, uçakla,
saldıran hainlerin karşısına dimdik dik-
ilmişti. Değerli dava arkadaşlarım
seçim boyunca bizi sürekli tehdit ettil-
er. Sürekli bize, bizi asacaklarını,
katledeceklerini, yargısız infazlarla
hapislere atacaklarını söyleyip tehdit
ettiler. Hatta utanmadan bize ‘Yunanı
denize döktüğümüz gibi sizi de denize
dökeceğiz’ tehdidinde bulundular. Bu
kadar alçaldılar. Aziz milletimiz ne mi
yaptı; Bu alçaklığa karşı
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan’ın yanında durdu. Hepsinden
Allah razı olsun.” >>MEVLÜT TINAS 

Hasan
Arslan

Mustafa
Çöl

İbrahim
Yurdunuseven

Cumhur ittifakı milletvekillerine
hayırlı olsun ziyareti

Cumhur ittifakı
Milletvekillileri

Mehmet Taytak ve
Ali Özkaya, Cumhur

ittifakı Dinar
Belediye Başkanı
Nihat Sarı, Dinar

MHP İlçe Başkanı
Mustafa Karahan,

Dinar AK Parti İlçe
Başkanı İbrahim

Özgül, Dinar merkez
ve koy muhtarları
TBMM’de misafir

etti. Toplantı 
salonunda bir araya

gelen heyet yerel
sorunlar ve çözüm
önerileri hakkında
fikir alışverişinde

bulundu.

Cumhur ittifakı Milletvekillileri Taytak ve Özkaya, Dinar ve
Başmakçı heyetini TBMM’de misafir etti. Toplantı salonunda bir
araya gelen heyet yerel sorunlar ve çözüm önerileri hakkında fikir
alışverişinde bulundu. Cumhur ittifakı Milletvekillileri Taytak ve
Özkaya, Cumhur İttifakı ruhu ile Afyonkarahisar’a en iyi hizmeti
kazandırmak için TBMM’de yoğun bir şekilde çalışmaya devam
edeceklerini söyleyerek ziyaretlerinden dolayı heyete teşekkür
ettiler.

TAYTAK, HEYETİ TBMM'DE GEZDİRDİ 
VE MUHTARLARLA BİR SÜRE SOHBET ETTİ

Daha sonra Taytak, Başmakçı Belediye Başkanı Melihat Berber,
Başmakçı MHP İlçe Başkanı Abdurahman Tezcan, Dinar MHP İlçe
Başkanı Mustafa Karahan ve ilçe yönetim kurulu üyeleri ile
TBMM'de gezdirdi ve muhtarlarla bir süre sohbet etti. Taytak,
muhtarların talep ve isteklerini dinledi. Milletvekili Taytak,
ziyaretler sırasında Dinar ve Başmakçı heyetinin ilçelerine yönelik
projeler ve çalışmalar hakkında bilgi aldı. Milletvekili Taytak,
ziyaretlerden duyduğu memnuniyeti dile getirerek, Dinar ve
Başmakçı'ya destek vermeye devam edeceğini ifade etti.
Muhtarların taleplerini önemseyen ve çözüm odaklı bir yaklaşım
sergileyen Taytak, köylerin kalkınması ve hizmetlerin geliştirilme-
si konusunda çalışmalar yapacağını belirtti. Milletvekili Taytak,
Dinar ve Başmakçı heyetine teşekkür ederek, vatandaşların her
zaman yanında olacağını vurguladı. >>TUĞRUL ŞAHİN 


